

裘錦秋中學(屯門)

Ju Ching Chu Secondary School (Tuen Mun)

地址:香港屯門楊青路 28 號 Address: 28 Yeung Tsing Road, Tuen Mun, Hong Kong 網址 Web site: http://www.jcctm.edu.hk 電話 Tel.:(852)-2461 1555 傳真 Fax:(852)-2464 6161 電郵 E-mail: mail@jcctm.edu.hk

家長通告 2023-2024/200

免費領取「香港古箏學會成立典禮暨馬航古箏音樂會」門票

敬啟者:

本校獲友好機構送贈音樂會門票,有興趣的同學及家長請於3月18日(星期一)下午1時前填妥回條,以便學校作出安排。音樂會詳情如下:

日期:3月25日(星期一)

時 間:下午8時正(約兩小時)

地 點:香港大會堂音樂廳(香港中環愛丁堡廣場5號)

費 用:全免

備 註:1. 是次音樂會樂團分別與古箏獨奏嘉賓及其他音樂家合作,演出戰臺風、梁

祝、春江花月夜及漁舟晚唱等名曲。

2. 領取門票必須以實名登記及提供聯絡電話;

3. 門票數量有限, 送完即止。

如有查詢,請致電 2461 1555 與李曉盈老師聯絡。

此致 貴家長

裘錦秋中學(屯門)

陳月平校長謹啟

二零二四年三月十四日



裘錦秋中學(屯門)

Ju Ching Chu Secondary School (Tuen Mun)

地址:香港屯門楊青路 28 號 Address: 28 Yeung Tsing Road, Tuen Mun, Hong Kong 網址 Web site: http://www.jcctm.edu.hk 電話 Tel.:(852)-2461 1555 傳真 Fax:(852)-2464 6161 電郵 E-mail: mail@jcctm.edu.hk

Parents Circular 2023-2024/200

Free Collection of Tickets for the Establishment Ceremony of the Hong Kong Guzheng Society and MaHangGuzheng Concert

Dear Parents/Guardians,

Our school has received complimentary concert tickets. Interested students and parents are kindly requested to complete the reply slip on or before 1:00 PM of 18 March (Monday) such that the school can make relevantarrangements. Details of the concert are as follows:

Date: 25 March (Monday)

Time: 8:00 PM (approximately two hours)

Venue: Hong Kong City Hall Concert Hall (5 Edinburgh Place, Central, Hong Kong)

Cost: Free of charge

Remarks:

- a) The concert will feature performances by the orchestra collaborating with a guest soloist on the guzheng and other musicians, presenting renowned pieces such as 'Fighting Typhoon', 'The Butterfly Lovers,' 'Moonlit River in Spring,' and 'Fishermen's song at Eventide'.
- b) Please input your real name and contact number to successfully receive your ticket.
- c) Due to the limited amount of tickets, they are provided on a first-come, first-served basis, while stocks last.

Should you have any enquiries, please contact Ms Lee Hiu Ying via 2461 1555.

Yours faithfully,

Chan Yuet Ping Principal